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Z Á P I S N I C A  č. 6 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci, 

konaného dňa 09.11.2021 o 13:00 hod. 

 

 

Prítomní : na základe zhoršovania sa epidemiologickej situácie a pre ochranu všetkých, sa pani 

predsedníčka p. Turanská rozhodla pre zasadnutie komisie formou elektronickej komunikácie 

a hlasovania formou per rollam.  Komisia sa dňa 09.11.2021 nekonala v priestoroch mestského úradu. 

Podklady ku jednotlivým bodom boli členom zaslané prostredníctvom emailov. 

 

 PROGRAM : 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnym a drobným 

stavebným odpadom na území mesta Senec - finálna verzia – odhlasovanie znenia.    

2. Doplnenie Uznesenia č. 16/2021 zo dňa 23.09.2021 (výber členov Komisie, ktorí budú 

prítomní pri výberových konaniach a pri projektoch týkajúcich sa životného 

prostredia). 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o verejnom poriadku - finálna verzia – 

odhlasovanie znenia.  

4. Predloženie žiadosti o povolenie terénnych úprav – vybudovanie plážoviska na parcele 

č. 4590/37 v k. ú. Senec  - posúdenie žiadosti. 

5. Rôzne. 

 

V dňoch 08.11.-09.11.2021 boli členom komisie prostredníctvom e-mailov zaslané 

podklady a informácie k jednotlivým bodom programu. Členovia komisie boli vyzvaní, aby ich 

vyjadrenia k jednotlivým bodom  zaslali v priebehu dní 09. – 16.11.2021. 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnym a drobným 

stavebným odpadom na území mesta Senec - finálna verzia – odhlasovanie znenia.    

 

Vyjadrenia členov komisie zaslané elektronicky (e-mail) k bodu č. 1 v stanovenej lehote 

a hlasovanie : 

 

Jana Turanská: k článku 25 - možnosť odovzdať odpadové pneumatiky na zbernom dvore s 

poznámkou, že to by sme potom museli preberať aj od cudzích, toto nie je pravda, na zber 

odpadových pneumatík na zbernom dvore sa vzťahuje https://www.slov-lex.sk/pravne-

predpisy/SK/ZZ/2015/79/20211101#paragraf-82.odsek-3.pismeno-d, ktorý odkazuje na odsek 

1, ktorý zase definuje, že to môže urobiť len osoba, ktorá je poplatníkom v takejto obci. 

 

Gabriel Klokner: článok 13 ods. 4.: Poplatníci môžu voziť neobmedzene veľkoobjemový 

odpad do zberného dvora – ja osobne by som to ohraničil napr. 1 tonou, lebo takto donesú na 

zberný dvor celý Senec.....a zaplatia to všetci – aj tí, ktorí na zberný dvor nič nedonesú. 

 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2015/79/20211101#paragraf-82.odsek-3.pismeno-d,
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2015/79/20211101#paragraf-82.odsek-3.pismeno-d,
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Bod B triedený zber plastov, kovov a tetrapakov – tu by som len podotkol, ze tetrapak nie je 

výraz pre to, čo sa ma triediť, správne by mal byť: viacvrstový kombinovaný obal na báze 

lepenky (tzv. tetrapak) – nech je to v zmysle definície zákona o odpadoch 

RNDr. Roman Pál: p. Ivica Gajdošová sa snaží, rozumie veci, prax však bude problém. 

Poznámky p. Kloknera sú však relevantné. K tým pneumatikám iba toľko, ak mesto vytvorí 

zberné miesto pre autorizovaného spracovateľa - OK.  Ide o to, aby sa neopakoval stav z 

minulosti, že mesto na svojom ZD tento odpad zberalo - no nakoniec muselo ešte platiť za to, 

že to niekto odobral na spracovanie. A boli to veľké peniaze za odber tejto komodity, o môže 

potvrdiť aj pani Koloszváriová.  Mesto nesmie dotovať činnosť OZV - oni sú príjemcovia 

recyklač. poplatku.  

 

Ku všetkým pripomienkam sa členom komisie vyjadrila p. Ivica Gajdošová – referent 

odpadového hospodárstva. 

 

Návrh uznesenia č. 18/2021 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci súhlasí s návrhom znenia 

Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnym a drobným stavebným odpadom 

na území mesta Senec. 

 

Hlasovanie: 

 

1. Jana Turanská – predsedníčka    ZA 

2. Ing. Jana Némethová                     - 

3. Ing. Ján Maglocký                           - 

4. RNDr. Roman Pál                            ZA 

5. Peter Feranc                                    ZA 

6. Peter Árva                                        ZA 

7. Ing. László Vojtek, CSc.                  ZA 

8. Vojtech Rajcsányi                           ZA 

9. Ing. Tibor Šimonič                            -  

10.  Ing. Vladimír Radúch                     ZA 

11.  Gabriel Klokner                                -  

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa: 4 

 

2. Doplnenie Uznesenia č. 16/2021 zo dňa 23.09.2021 (výber členov Komisie, ktorí budú 

prítomní pri výberových konaniach a pri projektoch týkajúcich sa životného 

prostredia). 

 

P. Jana Turanská – predsedníčka komisie navrhla doplniť uznesenie č. 16/2021 nasledovne: 

predseda, alebo podpredseda komisie. Podpredsedníčka  bola p. Glončaková, tak ju nahradím 

pani Némethovou. Nemal by tam byť pri nás dvoch konflikt záujmov. Kľudne to preberte s 

právnikmi.  
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Vyjadrenia členov komisie zaslané elektronicky (e-mail) k bodu č. 2 v stanovenej lehote 

a hlasovanie : 

Jana Turanská: k mojej osobe nehlasujem, som za  pre p. Nemethovú. 

Gabriel Klokner: Neviem načo treba náhradníka, keď máme predsedu a takéto výberové 

konania sa nerobia každý deň, nie je to problém, ktorý treba okamžite riešiť veď každé 

výberové konanie trvá nejakú dobu. Keď sa pani predsedníčka nemôže s nejakých dôvodov 

zúčastniť k danému výberovému konaniu, tak nech si poverí zástupcu, /jednorázovo/ ale teraz 

v tejto dobe si myslím, že je to predčasné. Súhlasím s p. Turanskou, ale nesúhlasím so 

systémom určenia náhradníka. Myslím, že je tam viacej aktívnych členov komisií, ktorí sa 

dlhodobú venujú komisii ŽP a výsledok je ten, že navrhnutá osoba je členkou komisie 2 týždne. 

Vopred Vás chcem upozorniť, že nejde tu o moju osobu, pretože ja nemám ani záujem ani chuť 

sa zúčastňovať takýchto výberových konaní.   

Peter Árva: Ja by som navrhoval pána Vojteka, keďže viem, že dlhé roky je aktívnym členom 

komisie a ako dôchodca, sa vie časovo flexibilnejšie prispôsobiť ako mi aktívne pracujúci. 

Vojtech Rajcsányi: Navrhujem výber členov doplniť o pána Ing. Lászla Vojteka CSc. 

Ing. László Vojtek, CSc: Komisia životného prostredia a verejného poriadku prekrýva celú 

paletu politických subjektov zastúpených v Mestskom zastupiteľstve. Aj výber zodpovedných 

osôb by mal podľa možnosti odzrkadľovať túto skutočnosť. Nemám žiadne námietky voči 

jednotlivým navrhnutým osobám, avšak nemôžem súhlasiť s predloženým nedemokratickým 

návrhom, pretože obidve navrhnuté osoby sú členkami toho istého politického subjektu. 

Návrh uznesenia č. 19/2021 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci súhlasí aby: 

• na výberových konaniach ktoré sa týkajú životného prostredia  boli prítomní aj členovia 

komisie (predsedníčka Komisie - p. Jana Turanská,  v prípade jej neprítomnosti 

podpredsedníčka Komisie p. Jana Némethová), 

• pred schválením projektov (ktorých zameranie je životné prostredie, výsadba drevín, 

zeleň na verejných priestranstvách), boli tieto v štádiu návrhu prerokované v Komisii 

ŽP a VP.  

Hlasovanie: 

 

1. Jana Turanská – predsedníčka    ZA 

2. Ing. Jana Némethová                     ZDRŽAL SA 

3. Ing. Ján Maglocký                           - 

4. RNDr. Roman Pál                            ZA 

5. Peter Feranc                                   ZDRŽAL SA 

6. Peter Árva                                        ZA 

7. Ing. László Vojtek, CSc.                  PROTI 

8. Vojtech Rajcsányi                           PROTI 

9. Ing. Tibor Šimonič                            -  

10.  Ing. Vladimír Radúch                     ZA 

11.  Gabriel Klokner                                -  
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Za: 4 

Proti: 2 

Zdržali sa: 5 

 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o verejnom poriadku - finálna verzia – 

odhlasovanie znenia. 

Vyjadrenia členov komisie zaslané elektronicky (e-mail) k bodu č. 3 v stanovenej lehote 

a hlasovanie : 

 

Jana Turanská: pripomienka- mali tam byť aspoň definované terasy- dočasné a trvalé, ktoré 

nie sú terasami, ale pevnými stavbami, s pevne ukotveným pódiom a zavedenými IS a podľa 

toho ich následne  spoplatniť. 

RNDr. Roman Pál: Desí ma, že v dnešnej dobe musíme zadefinovať, čo to je verejné 

priestranstvo, verejný poriadok a iné pojmy. Tým, čo VP porušujú, sú tieto definície – FUK. 

Chýbajú mi rázne donucovacie opatrenia- na vynútenie dodržiavania verejného poriadku voči 

narušiteľom. 

Ing. Tibor Šimonič: Čl. 12 písm. f. taká komisia v súčasnosti neexistuje. Mala by tam byť 

uvedená naša komisia. 

Návrh uznesenia č. 20/2021 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci súhlasí s návrhom znenia 

Všeobecne záväzného nariadenia o dodržiavaní verejného poriadku a čistoty na území mesta 

Senec. 

Hlasovanie: 

 

1. Jana Turanská – predsedníčka    ZA 

2. Ing. Jana Némethová                    ZA  

3. Ing. Ján Maglocký                           - 

4. RNDr. Roman Pál                           ZA 

5. Peter Feranc                                   ZA 

6. Peter Árva                                       ZA 

7. Ing. László Vojtek, CSc.                 ZA  

8. Vojtech Rajcsányi                          ZA 

9. Ing. Tibor Šimonič                          ZA  

10.  Ing. Vladimír Radúch                    ZA 

11.  Gabriel Klokner                              ZA 

 

Za: 10 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1  

 

4. Predloženie žiadosti o povolenie terénnych úprav – vybudovanie plážoviska na parcele 

č. 4590/37 v k. ú. Senec  - posúdenie žiadosti. 
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Vyjadrenia členov komisie zaslané elektronicky (e-mail) k bodu č. 3 v stanovenej lehote 

a hlasovanie : 

 

Jana Turanská: územie je to v terajšom i pripravovanom UP zadefinované ako verejná pláž, 

daným pozemkom ide liniová zeleň, vedľa telesa cesty. Mesto by malo daný pozemok od 

vlastníka odkúpiť. 

RNDr. Roman Pál: platí zákon č. 50/1976 Zb. – Stavebný poriadok. Treba to dodržiavať. Nie 

je prípustné najprv vykonať tzv. terénne úpravy, potom tieto akože oznámiť. Oblasť jazier je 

mimoriadne verejnosťou sledovaná, preto takýto postup nie je na mieste tolerovať. Úmysel 

nemusel byť zlý, ale nemôže si kazdý robiť v lokalite čo si zmyslí.  Ide evidentne o priestupok 

v oblasti staveb. poriadku, preto to treba aj tak riešiť. 

Ing. László Vojtek CSc. : nemám námietok proti terénnym úpravám, nesúhlasím so spôsobom 

vynútenia kladnej odpovedi postavením mesta pred hotovú vec. Taktiež nesúhlasím s 

ohraničením hraníc pozemku kordonom na vzor pláží na brehu Severného mora v Nemecku. 

Návrh uznesenia č. 21/2021 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci súhlasí s navrhovanými 

terénnymi úpravami na parcele č. 4590/37 v k. ú. Senec. 

Hlasovanie: 

 

1. Jana Turanská – predsedníčka    PROTI 

2. Ing. Jana Némethová                     PROTI 

3. Ing. Ján Maglocký                           - 

4. RNDr. Roman Pál                            - 

5. Peter Feranc                                    - 

6. Peter Árva                                        - 

7. Ing. László Vojtek, CSc.                 PROTI  

8. Vojtech Rajcsányi                          PROTI 

9. Ing. Tibor Šimonič                          ZA  

10.  Ing. Vladimír Radúch                    PROTI 

11.  Gabriel Klokner                               - 

 

Za: 1 

Proti: 5  

Zdržali sa: 5  

 

6. Rôzne. 

Na základe požiadavky člena Komisie ŽP a VP, a tiež po schválení tejto požiadavky p. 

predsedníčkou sa do programu zasadnutia Komisie (09.11.2021) zaraďuje bod ARGUSS v časti 

rôzne (informácia o stave konania). 

Za Útvar výstavby a ochrany životného prostredia je situácia zatiaľ nasledovná: 

- SIŽP oboznámila mesto Senec (ako účastníka konania) so začatím konania (udelenie 

súhlasu na prevádzkovanie zariadenia na zhodnocovanie odpadov po uplynutí jeho 

platnosti) – 09.03.2021  
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- Dňa 11.05.2021 sa Mesto Senec aj s určenými členmi komisie zúčastnilo na miestnej 

ohliadke prevádzky (za účasti prevádzkovateľa a SIŽP)  

- Mesto Senec objednalo odborný posudok k predloženým podkladom zo strany 

prevádzkovateľa -21.06.2021 

- Mesto Senec zaslalo na SIŽP a ústredie SIŽP vyjadrenie ku začatému konaniu (SIŽP 

prevzala vyjadrenie mesta Senec dňa 21.07.2021, ústredie SIŽP dňa 22.07.2021) 

 

Toto je zatiaľ posledný krok, mesto Senec čaká na pokračovanie konania zo strany SIŽP. 

 

 

                                                                                   Jana Turanská 

    predsedníčka komisie životného prostredia a verejného poriadku 

 

Vypracovala: Ing. Ivana Turňová, tajomníčka Komisie životného prostredia a verejného 

poriadku 


